



ကြိုပို့ ချွင်းချက်တောင်းဆိုမှု လုပ်ငန်းစဉ်

မေးလေ့မေးထရှိသော မေးခွန်းများ

SY2019-20

မေးလေ့မေးထရှိသော မေးခွန်းများ

မေး - ချွင်းချက်တောင်းဆိုမှုကို ကျောင်းနှစ်စ မစတင်မီ ထပ်မံတင်သွင်းရန်မလိုဟု ကျွန်ုပ်ကြားသိထားပါသည်။ အဲဒါဟုတ်ပါသလား?

ဖြေ - အကယ်၍သင့်ကျောင်းသားသည် ပြီးခဲ့သည်နှစ်က နယ်နမိတ် မှတ်တိုင်တစ်ခု (လမ်းဆုံ သို့မဟုတ် ကျောင်းလိပ်စာ တစ်ခုဖြင့် သတ်မှတ်ထားသော) မှချွင်းချက် အတည်ပြုထားသူ တစ်ယောက်အဖြစ်နှင့် စီးနင်းသူဖြစ်ပြီး ၁) ထိုကျောင်းသားသည် ယင်းကျောင်းတွင်ပင် ဆက်လက်ရှိနေပြီး ၂) မူလချွင်းချက်တောင်းဆိုမှု အတည်ပြုစဉ်ကပါရှိသော ခေါ်ယူသည့်နေရာနှင့် ပို့သည့်နေရာတို့ကို မပြောင်းလဲဘဲ ဆက်လက်အသုံးပြုနေပါက သင်သည်နောက် ကျောင်းနှစ်သစ်အတွက် ကြိုပို့ ချွင်းချက်တောင်းဆိုမှု အသစ်ကို ထပ်မံတင်သွင်းရန် မလိုအပ်ပါ။

အကယ်၍သင့်ကျောင်းသားသည် ပြီးခဲ့သည်နှစ်က အထူးပညာရေး မှတ်တိုင်တစ်ခု (လမ်းနံပါတ်နှင့် လမ်းအမည်ဖြင့် သတ်မှတ်ထားသော) မှချွင်းချက် အတည်ပြုထားသူ တစ်ယောက်အဖြစ်နှင့် အခါရောင်ဘတ်စ် (သို့) အခြားကြိုပို့ ယာဉ်ကို စီးနင်းသူဖြစ်ပါက နောက်နှစ်တွင် သင့်မှတ်တိုင် ပါရှိနိုင်မှုကို အာမ မခံနိုင်ပါ။ အကယ်၍သင်သည် ကျောင်းနှစ်သစ်အတွက် ဝန်ဆောင်မှုကိုရရှိလိုပါက သင်သည် ကြိုပို့ ချွင်းချက်တောင်းဆိုမှု အသစ်တစ်ခုကို တင်သွင်းရန်လိုအပ်ပါသည်။

မေး - ကျွန်ုပ်၏ ကျောင်းသားသည် ပြီးခဲ့သောနှစ်က ကျောင်းကားကို ချွင်းချက်နှင့်စီးခွင့် ရရှိခဲ့သည်။ သို့သော်ယခုနှစ်တွင် နေရာမရှိပါဟု ကြားပါသည်။ ကျောင်းကားတွင် နေရာရရန် အာမခံချက်ရှိသည်ဟု ကျွန်ုပ်ထင်ခဲ့သည်မှာ ဟုတ်ပါသလား?

ဖြေ - ချွင်းချက်အတည်ပြုမှုသည် လမ်းကြောင်းတစ်ခုတွင် ဝန်ဆောင်မှုပေးသော ယာဉ်ပေါ်၌ ရနိုင်သောနေရာပေါ် မူတည်ပါသည်။ အကယ်၍ အရည်အချင်းပြည့်မီသော ကျောင်းသားသစ်များသည် ထိုလမ်းကြောင်းကို သုံးပြီး သူတို့ကို ထိုလမ်းကြောင်းတွင် ဝန်ဆောင်မှုပေးသော ယာဉ်ကိုအသုံးပြုရန် သတ်မှတ်ပါက ချွင်းချက်ကျောင်းသားများအတွက် နေရာကျန်တော့မည် မဟုတ်ပါ။

မေး - အကယ်၍ကျွန်ုပ်၏ ကလေးသည် နောက်ကျောင်းနှစ်တွင် လက်ရှိစီးသော ယာဉ်ကိုသာ ဆက်လက်စီးနိုင်ရန် ခွင့်ပြုမည်လား?

ဖြေ - ပြုပါသည်။ အကယ်၍သင့်ကျောင်းသားသည် နယ်နမိတ် မှတ်တိုင်တစ်ခု (လမ်းဆုံ သို့မဟုတ် ကျောင်းလိပ်စာ တစ်ခုဖြင့် သတ်မှတ်ထားသော) မှချွင်းချက် အတည်ပြုထားသူ တစ်ယောက်အဖြစ်နှင့် စီးနင်းသူဖြစ်နေပြီး သူ သူမသည် ထိုကျောင်းတွင်ပင် ဆက်လက်ရှိနေပြီး မူလချွင်းချက်တောင်းဆိုမှု အတည်ပြုစဉ်ကပါရှိသော ခေါ်ယူသည့်နေရာနှင့် ပို့သည့်နေရာတို့ကို မပြောင်းလဲဘဲ ဆက်လက်အသုံးပြုနေပါက နောက်ကျောင်းနှစ်သစ်တွင် မှတ်တိုင်သည်မပြောင်းလဲဘဲ ရှိပါမည်။ သို့ရာတွင် လမ်းနံပါတ်နှင့် ခေါ်ယူသည့်အချိန်နှင့် ပို့သည့်အချိန်တို့သည် ပြောင်းလဲမှုရှိနိုင်ပါသည်။ ထို့ကြောင့် အချက်အလက်များကို မိဘပေါ်တယ်တွင် အမြဲတန်းစစ်ဆေးအတည်ပြုရန် ကျွန်ုပ်တို့ တိုက်တွန်းပါသည်။

မေး - ကျွန်ုပ်ချွင်းချက်တောင်းဆိုမှု ကိုတင်လိုက်ပါသည်။ ကျောင်းကားလူတော်တော် ပြည့်နေသည်ဟုကြားပါသည်။ ဘယ်သူတွေနေရာရမည်ကို ဘယ်လိုဆုံးဖြတ်ပါသလဲ?

ဖြေ - ကျွန်ုပ်တို့သည် "ဦးရာလူ" စနစ်ကို သုံးပါသည်။ ကြိုပို့ ချွင်းချက်တောင်းဆိုမှု တင်သွင်းသောရက်စွဲက မည်သူ၏ ချွင်းချက်တောင်းဆိုမှု သည်ဦးစွာဖြစ်သည်ကို ဆုံးဖြတ်သည်။

မေး - ကျွန်ုပ်ရဲ့ ချွင်းချက်တောင်းဆိုမှု အတည်ပြုတာကို ကျွန်ုပ်ဘယ်လိုသိပါမလဲ?



ကြို့ပို့ ချွင်းချက်တောင်းဆိုမှု လုပ်ငန်းစဉ်
မေးလေ့မေးထရှိသော မေးခွန်းများ
SY2019-20

ဖြေ - ကြို့ပို့ ချွင်းချက်တောင်းဆိုမှုများ ကိုမိဘပေါ်တယ် မှတဆင့် အွန်လိုင်းဖြင့်သာ လက်ခံပေးသည်။ သင်တောင်းဆိုမှုကို တင်သွင်းသည်နှင့် တစ်ပြိုင်နက် ဆက်သွယ်ခြင်းအားလုံးကို မိဘပေါ်တယ်အကောင့်တွင် ပါရှိထားသော အီးမေးလ်လိပ်စာမှ တစ်ဆင့်ဆက်သွယ်ပါမည်။

မေး - မှတ်တိုင်ရှိ အရည်အချင်းပြည့်မီသော ကျောင်းသားအားလုံးသည် ဆက်လက်စီးနင်းမှုမပြုလျှင် ဘာဖြစ်မည်လဲ?

ဖြေ - အဝါရောင်ကျောင်းကား စီးနင်းသောကျောင်းသားများအတွက် မှတ်တိုင်သည် ကျောင်းနှစ်ကုန်သည်အထိ ဆက်လက်ထားရှိမည်။ အခြားကြို့ပို့ယာဉ်ကို စီးနင်းသော ကျောင်းသားများအတွက် အကယ်၍ ကြို့ပို့စီးနင်းခွင့်ရှိသော မွေးချင်းများသည် စီးနင်းခြင်းမပြုတော့ပါက မှတ်တိုင်ကိုဖယ်ရှားမည်။ တစ်နှစ်ပြီးတစ်နှစ်တွင် အထူးပညာရေး မှတ်တိုင်များကို တာဝန်ခံထားမှု မရှိသောကြောင့် ထိုကိစ္စနှစ်မျိုးစလုံးတွင် ချွင်းချက်စီးနင်းသူများသည် ကြို့ပို့ချွင်းချက် တောင်းဆိုမှုကို ကျောင်းနှစ်တိုင်းတွင် ပြန်လည် လျှောက်ထားရမည်။

မေး - အကယ်၍ ကျွန်ုပ်အိမ်လိပ်စာသစ်သို့ ပြောင်းပါက ချွင်းချက်တောင်းဆိုမှုအသစ်ကို တင်သွင်းရန်လိုပါသလား?

ဖြေ - အကယ်၍ သင်သည်မတူသော မှတ်တိုင်တစ်ခုကို အသုံးပြုမှသာ ချွင်းချက်တောင်းဆိုမှုအသစ်ကို တင်သွင်းရန်လိုပါသည်။ သို့ရာတွင် အကယ်၍ ယာဉ်ပေါ်တွင်နေရာရရန် စောင့်ဆိုင်းစာရင်းရှိပါက သင်၏ချွင်းချက်တောင်းဆိုမှု အသစ်ကို ထိုယာဉ်အတွက် စာရင်းတွင်ရှိပြီးသား သူများ၏ နောက်တွင်ထားရှိမည်။

မေး - ကျွန်ုပ်၏ကျောင်းသားအား တနင်္လာနှင့် ဗုဒ္ဓဟူးနေ့များတွင် တစ်နေရာတွင် ကြို့ပို့ပေးရန်ဖြစ်ပြီး ကျွန်ုပ်တို့နေ့များတွင် အခြားတစ်နေရာတွင် ကြို့ပို့ပေးရန် ချွင်းချက်ကို တစ်ကယ်ဘဲလိုအပ်ပါသည်။ ရနိုင်ပါမည်လား?

ဖြေ - ထိုတောင်းဆိုမှုကို ကျွန်ုပ်တို့ ဆောင်ရွက်မပေးနိုင်ပါ။ ကျွန်ုပ်တို့သည် တနင်္လာနေ့မှ သောကြာနေ့အထိ နံနက်မှတ်တိုင်တည်နေရာနှင့် ညနေမှတ်တိုင်တည်နေရာတို့ကို သတ်မှတ်ပေးနိုင်ပါသည်။

မေး - အကယ်၍ မွေးချင်းများကို တူညီသောမှတ်တိုင်မှ လိုက်ပါစီးနင်းစေပါက ကျွန်ုပ်တို့သည် မွေးချင်းတစ်ယောက်စီအတွက် ချွင်းချက်တောင်းဆိုမှုကို ဖြည့်ရပါမည်လား?

ဖြေ - ဖြည့်ရပါမည် ကျောင်းသားတစ်ယောက်စီအတွက် ပုံစံတစ်ခုစီလိုအပ်သည်။

မေး - အကယ်၍ ကျွန်ုပ်တို့သည် ကျောင်းသို့သွားသော မှတ်တိုင်တစ်ခုကို သိရှိပါက ကျွန်ုပ်တို့ချွင်းချက်ပုံစံကို လက်ခံစဉ်းစားစဉ်အတွင်း ကျွန်ုပ်ကျောင်းသားအား ဘတ်စ်ကိုစတင်စီးခွင့် ပြုပါသလား?

ဖြေ - မပြုပါ။ သင့်ကျောင်းသားအတွက် နေရာရရှိဖို့ ကျွန်ုပ်တို့ သုတေသနလုပ်ရန် လမ်းကြောင်းပြည့် များစွာရှိပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့သည် ကြို့ပို့ချွင်းချက် တောင်းဆိုမှုများကို ၁၀ ရက်အတွင်း လက်ခံစဉ်းစားပေးရန် ရည်ရွယ်ထားပါသည်။ အတည်ပြုသည်နှင့် တစ်ပြိုင်နက် သင့်ကျောင်းသားသည် အမြဲတန်း +Pass ကိုသင့်ကျောင်းသို့ မပို့မီ (ပုံမှန်အနေဖြင့် အလုပ်လုပ်ရက် ၇ ရက်အတွင်း) ယာယီ +Pass တစ်ခုကို သင့်ကျောင်းရှေ့ ရုံးခန်းမှရယူပြီး ဘတ်စ်ကိုစတင် စီးနိုင်ပါသည်။ +Pass အစီအစဉ်အကြောင်း ပိုမိုသိရှိရန် [ဤတွင်ကြည့်ပါ။](#)

မေး - ကျွန်ုပ်တို့၏ ချွင်းချက်တောင်းဆိုမှုကို ဘာကြောင့်ငြင်းပယ်ပါသလဲ? ကျွန်ုပ်တို့ အသိပေးပါမည်လား?

ဖြေ - ယာဉ်ပြည့်နေခြင်း (သို့) လက်ရှိလမ်းကြောင်း မရှိခြင်းစသော အရည်အချင်းပြည့်မှု မှတ်ကျောက်များနှင့် မကိုက်ညီပါက ချွင်းချက်တောင်းဆိုမှုကို ငြင်းပယ်ခြင်းဖြစ်စေနိုင်ပါသည်။ သင်၏ချွင်းချက်တောင်းဆိုမှု အတည်မပြုနိုင်ကြောင်းကို ကြို့ပို့ ချွင်းချက်တောင်းဆိုမှုကို တင်သွင်းခဲ့စဉ်က မိဘပေါ်တယ် အကောင့်တွင် ပါရှိထားသော အီးမေးလ်လိပ်စာမှ တစ်ဆင့်ဆက်သွယ် အကြောင်းကြားပါမည်။